



#### **ABOUT US**

SHENZHEN HANWO TECHNOLOGIES CO.,LIMITED. is located in Baoan, Shenzhen, China. It is a wholly-owned subsidiary of D.E.M TECHNOLOGIES (HK) CO.,LIMITED. The company was established in 1997 and is a foreign-owned holding company specialized in the production of printer consumables

Relying on high technology, we specialize in the production of **line printer** ribbon, printer ribbon, printer toner, copier toner, printer inkjet and other series products.

Our factory has advanced production, testing equipment and leading production technology, from the selection of raw materials to the control of production processes, from the entire process of inspection to the final acceptance of products, there are strict checks by professionals. With scientific management and strict quality requirements, we can ensure the excellent quality of our products. Our factory insists on market-oriented and continuously improves OEM and ODM processing services.





#### 关于我们

深圳亨和科技开发有限公司位于中国.深圳.宝安,是达尔美科技(香港)有限公司在中国的全资子公司,公司成立于1997年,是一家专业生产打印机耗材的外资控股公司。

以高科技为依托,专业生产**行式打印色带、尼龙色带、复印粉 盒、硒鼓、墨盒、相片打印纸**系列产品。

我厂拥有先进的生产、检测设备及领先的生产技术,从原材料的挑选到生产工序的控制,从整个过程的检验到产品的最后验收,都有专业人员严格把关。以科学的管理,严格的品质要求,确保产品的优良品质。我厂坚持以市场为导向,不断完善OEM和ODM加工服务。

### Main Product Ribbon

主营产品色带



Compatible with: EPSON、OKI、DASCOM、PRINTRONIX、FUJITSU、IBM、TALLYGENICOM、RICOH、CANON、HP、JOLIMARK、GENICOM、TALLY、STAR、WINCOR NIXDORF、HITACHI、OLIVETTI、COMPUPRINT、PANASONIC、NCR、TOSHIBA、AMANO、CITIZEN、BROTHER ...........

We talk about quality

D.E.N







Using the latest American automatic ribbon welding machine, equipped with non-wearing titanium alloy welding head and imported high-density ribbon base from Japan and Germany, imported long-life ink.



#### **Fully automatic production**

Using fully automatic production equipment, from ink to finished products are produced in a stream and in one go. The products are carefully made and strictly tested, and the printing is clear and smooth.



#### **High compatibility**

More than 1,000 kinds of products are produced, compatible with all pin printers in the world, involving universal pin printers, bank account printers in the financial sector, high-speed line printers, tax control machines, ATM machines, POS cash registers, attendance machines and other special colors band.

We talk about quality



#### 先进设备

采用最新的美国全自动色带焊接机,配备永不磨损钛合金焊头及日本、德国等进口高密度带基,进口长寿命油墨。



#### 全自动生产

采用全自动生产设备,从上油墨 到成品都是流水生产、一气呵成 , 产品精心制作、严格检测, 打 印清晰、平整、



#### 超高兼容性

生产的产品品种逾1000多种,兼容全球所有针式打印机,涉及到通用针式打印机,金融部门存折打印机,高速行打机,税控机,ATM机,POS收款机,考勤机等专用色带。



# Other Products

其他营业产品

墨盒、硒鼓、复印粉盒、相片打印纸

Ink cartridges, toner cartridges,
Copier toner, photo paper

D.E.N



## Product Advantages

#### 其他营业产品优势

DEM的碳粉盒的制作过程,完全按 照 ISO 9000 的品质控制标准,所有回收的碳粉盒,必须经过DEM非常严格的检验程序,检查合格后的回收碳粉盒,再经过碳粉盒拆除、清洁、零件更换、加入全新碳粉、组装、品质验测等程序才完成生产

#### 先进的墨盒、硒鼓生产设备

采用全套先进的进口设备和生产线和进口原装墨水,我们的墨盒产品色彩艳丽,颗粒细腻。产品的打印色泽逼真,打印效果可与原装媲美。采用优质进口海绵,密度高、密度分布均匀、弹性好:

#### 良好的墨盒性能

喷打流畅不堵塞打印头,上机零清洗,每款墨盒的海绵与墨水的配合都是经过单独测试和调整。

#### 环保再生碳粉盒

硒鼓产品中的环保再生碳粉盒具兼容性,由不同的机件 及零部件组成,每个步骤都需要精细的机械工程配合, 才可达到国际水平。

We talk about quality

# Product Advantages

#### Advantages of other business products

The manufacturing process of DEM's toner cartridges is in full compliance with ISO 9000 quality control standards. All recycled toner cartridges must go through the very strict inspection procedures of DEM. After passing the inspection, the recycled toner cartridges are inspected, and then the toner cartridges are removed. Cleaning, parts replacement, adding new toner, assembly, quality inspection and other procedures only complete the production.

#### Advanced ink and toner cartridge equipment

Using a full set of advanced imported equipment and production lines and imported original ink, our ink cartridge products are colorful and fine particles. The printing color of the product is realistic, and the printing effect is comparable to the original. Using high-quality imported sponge, high density, uniform density distribution and good elasticity;

#### **Good cartridge performance**

The jetting is smooth and does not block the print head, and the machine is cleaned zero. The cooperation of the sponge and ink of each ink cartridge is tested and adjusted separately.

#### **Environmentally friendly recycled toner cartridge**

The environmentally friendly recycled toner cartridges in toner cartridges are compatible and consist of different machine parts and components. Each step requires fine mechanical engineering cooperation to reach the international level.



# WE TALK ABOUT QUALITY

我们用品质说话!



本公司在致力打造品牌的同时,也进行 OEM/ODM加工各类产品,在海内外受委托并 生产耗材的知名品牌已超过100个,完善的售 后服务,让用户无后顾之忧。

My company is committed to building brand, but also processing all kinds of products by OEM/ODM. More than 100 well-known brands have been commissioned and manufactured consumables at home and abroad. Perfect after-sales service gives users no worry.



#### 达尔美科技(香港)有限公司

D.E.M TECHNOLOGIES (HK) CO.,LIMITED 深圳亨和科技开发有限公司

SHENZHEN HANWO TECHNOLOGIES CO., LIMITED

深圳市宝安区80区鸿隆广场B1-1902

B1-1902, Honglong Square, 80 District,

Baoan District, Shenzhen, China

邮政编码 (Zip):518102

电子邮件 (Email) :daermei@gmail.com

电话号码(Tel):0086-755-27935815

传真号 (Fax ): 0086-755-27473140

Skype: daermei

WhatsApp: 0086 13302480433

WeChat: deminkjet

**QQ**: 1310637876